
O glagolu smo se že veliko novega naučili, in sicer: 

GLAGOLI poimenujejo dejanje in dogajanje. 

Določimo jim lahko: 

- osebo (1., 2., 3.), 

- število (ednina, dvojina, množina) in 

- čas (sedanjik, preteklik, prihodnjik). 

Obstajajo namreč tudi takšne 

glagolske oblike, ki jim ne 

moremo določiti osebe, števila in 

časa.

Pravimo jim neosebne glagolske 

oblike.



Ločimo dve neosebni glagolski obliki: 

- NEDOLOČNIK se končuje na -ti/-či in ga uporabljamo za

glagoli moram, morem, hočem, smem, začnem, želim ipd.; 

(npr. Po cestah moramo voziti previdno.)

- NAMENILNIK se končuje na -t/-č in ga uporabljamo za

glagoli premikanja (npr. grem, pojdi …).

(npr. Šel je kosit deteljo.)



Spoznali bomo še eno 

glagolsko kategorijo.



GLAGOLSKI NAKLON



Pri glagolih poznamo:  

– povedni naklon (izraža ugotovitve): Včeraj sem odlično tekel.  

– velelni naklon (izraža ukaze in prepovedi): Uči se! Nikar se več ne obotavljaj!  

– pogojni naklon (izraža možna sedanja ali neuresničena pretekla dejanja): 

Če ne bi deževalo, bi lahko imeli piknik na prostem.

Razlago prepiši v 

zvezek pod naslov 

GLAGOLSKI NAKLON.



V preglednico vpiši še glagole

iz naslednjih povedi.



Pomisli, kdaj boš imel čas, da bi mi pomagal.

POVEDNI 

NAKLON

VELELNI NAKLON POGOJNI 

NAKLON

Pri izbiri daril za sošolce ne pretiravaj. Najbolj šteje iskren namen.

Strah, izgini! Ker sem se učil, znam.

Bi ga vprašal za nasvet?


